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Z A P I S N I K  
SA IX. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

ODRŽANE DANA 28. TRAVNJA 2014. GODINE  
U VELIKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  

S POČETKOM U 9,00 SATI  
 

 
 
Sjednici nazočni: 
 

1. Boris Šuljić – predsjednik Gradskog vijeća  
2. Ivica Supić 
3. Jurica Palčić 
4. Ivan Šuljić 
5. Željko Tamarut 
6. Dražen Peranić  
7. Zvonko Vrtodušić 
8. Aleksij Škunca 
9. Mariella Pehovac 
10. Zoran Vidas  
11. Emilio Dabo 
12. Ljubomir Kurilić   

 
 
Odsutni:   1. Valentina Tomulić – Trgovčević – opravdala izostanak  
 
Ostali nazočni: 
 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje  
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela  
4. Lucie Zubović, referent za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća  
5. Ivica Dabo, viši stručni suradnik za komunalni sustav 
6. Gordana Vuković, voditeljica odsjeka za prostorno uređenje  

 
 
Predsjednik Boris Šuljić pozdravio je sve nazočne, otvorio  sjednicu te predložio da se izvrši 
prozivka. Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 12 vijećnika. 
  
Predsjednik Boris Šuljić izvijestio je nazočne o dnevnom redu na koji do početka sjednice 
nije pristigla nijedna nadopuna pa se dnevni red smatra prihvaćenim bez glasovanja. 
Također je izvjestio o  prijedlogu  koji je stigao na početku sjednice a odnosi se na prijedlog  
7 (sedam) vijećnika  o pokretanju postupka razrješenja predsjednika Gradskog vijeća. 
Sukladno odredbama Poslovnika i u skladu sa ovlastima prijedlog će u roku od 30 dana biti 
uvršten u dnevni red.    
 
AKTUALNI SAT   
Na početku aktualnog sata predsjednik Boris Šuljić pozvao je gradonačelnika Antu Daba da 
podnese izvješće o aktivnostima na području Grada od zadnje sjednice. 
Gradonačelnik Ante Dabo u izvješću istaknuo je naznačajnije projekte i aktivnosti i to: 

- Završetak projekta Put Lokvica će kasniti za 15 dana iz razloga koji su prije navedeni, 
a sve u cilju da se instalacije stave u cestu da se ne bi naknadno kopala cesta 
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- Rotor Žigljen, izvođeč je odabran  i na jesen će krenuti sa radovima a ovaj projekt 
financiraju Hrvatske ceste,  Grad je financirao imovinsko pravna pitanja i dobivena je 
građevinska dozvola  

- Natječaj za 11 sezonskih komunalnih redara će biti raspisan, oni će raditi 4 mjeseca i 
time će se nastojati podignuti standardi po pitanju komunalnog reda  

- Projekt buke na Zrću je gotov, on je prezentiran i smatramo da će se time  smanjiti 
emisija buke sa Zrća 

- Na sastanku sa ravnateljem policije dobili smo inforamciju o poboljšanju sigurnosnih 
uvjeta u sezoni povećanjem broja policajaca u Novalji,agrad je obavezan osigurati 
smještaj 

- Ove godine prelazi se na novi sustav naplate parkiranja na svim gradskim 
parkiralištima i automatske kase biti će instalirane na svim parkiralištima 

- Parking na Zrću ove godine neće preuzeti Arburoža jer tvrtka nije spremna preuzeti  
upravljanje,a za iduće ljeto će biti spremni 

- Projekt Luke Novalja;radi problema u Obali Split javna tribina će se pomaknuti za 
određeno vrijeme, a isti će definirati svaki centimetar prostora u luci Novalja. Ovaj 
projekt je veoma važan i biti će uvaženo mišljenje svih građana Novalje, a 
Urbanistički plan uređenja ići će nakon donošenja Master plana  

- Master plan je jedan politički dokument kojeg donosi gradonačelnik, a neće se donijeti 
ako je u suprotnosti sa mišljenjem većine građana Novalje 

- Izmjena Prostornog plana grada Novalje; pristiglo je oko 30 primjedbi od kojih je dio 
otklonjen u razgovorima sa Hrvatskim šumama koji su podnijeli primjedbe i dokraja 
srpnja izmjene PP bi mogle biti donijete  

- Krenula je izrada I faze prostorno planske studije koja će ovu jesen prezentirati 
građanima  Grada Novalje koja bi Master plan trebala implementirati u prostor Grada 
Novalje 

 
Vijećnik Zoran Vidas 

1. Šetnica Gaj – da li postoji plan o daljnjem popločavanju te šetnice do punte Gaja? 
2. Mozaik iza male crikve -  održavanje je vjerojatno složen proces i konzervatori ako 

mogu vjerojatno izbjegavju otkrivanje takvih stvari, a većse na nekim mjestima 
pojavila mahovina i bolje da to zatvorimo ako ne možemo održavati pa je moj 
prijedlog da se zaštiti. 

Gradonačelnik Ante Dabo 
1. Šetnica Gaj ove govine nije u proračunu, ali vjerujem da će u idućim godinama biti u 

proračunu i da će se pristupiti uređenju. 
2. Mozaik; problem je uočen i utvrđeno je da je potrebno klimatizirati da ne bi dolazilo 

do pojavljavanja mahovine. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca 

1. Vrtovi Lunjskih maslina; da li je projekt zaživio? 
2. Da li imamo informaciju u vezi nove ljekarne te da li će ona zaživjeti za ovu turističku 

sezonu? 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Projekt Vrtovi Lunjskih maslina ima problema sa uprabnom dozvolom, ali ono što 
jebitno to je da se postigao jedan konstruktivni dijalog i strane su pristale na cluster. 

2. Također je u izradi jedan marketinški plan radi postizanja boljih uvjeta uz uključivanje 
sponzora. 

3. Ljekarna; mogu samo reći da vidim da se radi ali nemaminformaciju kada će ljekarna 
početi sa radom. 
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Vijećnik Ivica Supić 
1. Uređenje kuće Zeneral za koju je Gradsko vijeće donijelo odluku za uređenje 

krova,dali je to podrazumijevalo i uređenje cijele kuće  i pitam koliko nas je koštala 
sanacija ove kuće? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Nismo donijeli odluku o uređenju samo krova već i sanacijukuće koje su dijelovi već 
otpadali. Kad se ušlo u objakt vidjelo se da je to u gorem stanju nego se očekivalo 
imoralismopristupiti detaljnijoj sanaciji. Kuća nije imala sanitarni čvor pa smo morali 
pristupiti i tome pa smo tako umjesto 150.000,00 kuna potrošili 230.000,00 kuna. 
Dokumentacija je u službi i svima je dostupna. 
 
Vijećnik  Željko Tamarut iznio je dodatno obrazloženje o izgradnji pojedinih dijelova zgrade 
i zaključio da ovim intervencijama ovi ljudi imaju minimalne uvjete za življenje sa 
kupaonicom, a to je sve skupa povećalo troškove. 
 
Predsjednik Boris Šuljić 
Da li se Grad osigurao na neki način da u budućnosti ne bi došlo do prodaje kuće, a Grad je 
izgradio? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Sa nama je stupio u kontakt suvlasnik zgrade za kojeg nismo znali i on je htio znati koja su 
potraživanja Grada. U razgovoru sa pravnom službom predložen je jedan ugovor da bi se 
Grad osigurao u slučaju da zgrada bude na prodaju i tijekom ljeta će se solemnizirati kod 
javnog bilježnika. Smatram da je ljudska humana obaveza Grada jer ta obitelj doslovno nema 
izvora sredstava iz kojih bi platitli. 
 
Predsjednik Boris Šuljić 
Pozdravljam ovu gestu i držim da je ispunjena misija Grada da se pomaže ljudima u nevolji, a 
s druge strane valja računati da su to novci građana da se treba osigurati  i da uvijek treba 
voditi računa da nebi došlo do špekulacija  oko kasnije sudbine te zgrade. 
 

1. Nije mi jasno što znači da ćeo Planu luke odlučivati većina građana? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Htio sam reći da ćemo osluškivati reakciju javnosti na tako jedan prevažan projekt i ako bude 
napeto bez referenduma nećemo ići u taj projekt. 
  
Predsjednik Boris Šuljić 

2. Spomenuli ste da se ne zna vlasnik projekta marine da li to znači da će na javnom 
skupu biti prezentiran stari projekt ili će biti više projekata? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Mi smo korigirali u značajnom dijelu stari projekt u smislu da smo osigurali javni prostor, 
bazene, recepciju koja mora biti, jedan ugostiteljski objekt, komunalne vezove, sportska 
lučica. 
Postoje formalna rješenja da Grad uđe kao javno privatni  partner ali ono što je najbitnije kroz 
Master plan doslovce definiramo svaki pedalj obale. 
Pitanje vlasnika projekta; Obala Split  ovih dana doživljava neke promjene, a većinski vlasnik 
Obale je Plovput koja je državna firma.  
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Sa Rijekaprojektom smo radili drugi projekt koji ulazi duboko do Vrtića, a smatram da jedan 
ovakav projekt moraizaći iz vale. 
 
Dogradonačelnik dr Neven Škunca  
Izuzetno smo branili ovaj projekt i  nositelj projekta je  pristao na sve naše uvjete. Ono što 
ćemo mi dobiti ovim projektom  je 263  mjesta na plivajućim pontonima u dva akvatorija s 
time da ovaj stari dioluke se možeuvijek nadopuniti bez ikakvih dogradnji. Apeliram na svih 
da se ne treba bojati  marine već da se prihvati i da krene jedno pozitivno mišljenje. Mi ovime 
dobivamo i sportsku lučicu. Gospodin Zdravko Strmšnik  je financirao ovaj projekt i on ne 
mora proći na natječaju,  a fer bi bilo od onoga koji dobije  da se njega obešteti za cijenu 
projekta. 
 
Predsjednik Boris Šuljić 
S obzirom na razinu svih dezinformacija ovome projektu treba prići hladne glave i ova vlast 
treba privesti kraju ovu zavrzlamu koja traje i koja je krenula onog trenutka kada je krenuo 
referendum za marinu.  Na sastaku sa predstavnicima norveškog konzaltinga rečeno je da je 
ovaj projekt puno preplaćen i ne bi ga se valjalo odreći. 
Završit ću sa jednim kratkim pitanjem što znači cluster i koga on predstavlja smatram da 
većina vijećnika ne zna  pa bi molio kratko tumačenje. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Cluster je jedna udruga koja ima pravnu osobnost i koja je registrirana kao udruga te 
objedinjuje iznajmljivače i  maslinare. Oni su potpisnici tužbe po pitanju vlasničkih prava 
mada je pravo plodouživanja u sudskoj praksi nepostojeće. Moje je mišljenje da je najbitnije 
da se svaki od njih u tom projektu osjeća kao doma, da svaki ,može gospodarski djelovati i na 
svojim stablima vršiti djelatnost u cilju unapređenja samog projekta i zadruga je prihvatila da 
cluster uđe u ovaj ugovor. Ovih dana imati ćemo konačni prijedlog tog anexa ugovora kojeg 
ćemo sjesti zajedno i pročistiti te dati Gradskom vijeću na donošenje. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
Vezano za izlaganje oko izgradnje kuće Ženeral predlažem da se ispred Gradskog vijeća 
oformi jedna komisija da se pojasni cijela situacija i da se vidi stanje. 
 
Završen je aktualni sat. 
 
Verifikacija Zapisnika saVIII. Sjednice Gradskog vijeća održane 31. Ožujka 2014.g. 
Primjedbu na zapisnik imao je vijeććnik Emilio Dabo; na str. 15. kod rasprave o prodaji 
zemljišta nije uneseno njegovo  učešće u raspravi. 
Predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje pa je konstatirao da je 11 glasova za i 
jedan suzdrža na što je reagirao vijećnik Aleksij Škunca i rekao da prema Poslovniku ne može 
se evidentirati suzdržani glas već može biti samo za i protiv. Primjedba je prihvaćenapa je 
predsjednik Boris Šuljić konstatirao da je zapisnik sa VIII. sjednice  Gradskjog vijeća usvojen 
sa jedanaest  glasova za i jednim glasom protiv. 
 

1. Godišnji financijski izvještaj Trgovačkog društva Komunalije d.o.o. Novalja  
2. Godišnji financijski izvještaj trgovačkog društva Arburoža d.o.o. Novalja  
3. Prijedlog Odluke o izradi UPU Luke Novalja  
4. Prijedlog Odluke o skidanju  statusa javnog dobra na k.č. 11325/2 k.o. Novalja Nova 
5. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o visini koeficijenata za obračun plaće 

službenicima i namještenicima 
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6. Prijedlog Odluke o sklapanju Povelje o prijateljstvu i suradnji Grada Novalje 
(Republika Hrvatska) i Općine Bairisch Kooldorf (Austrija)  

7. Prijedlog Plana davanja koncesija na području Grada Novalje  
8. Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija  na području Grada 

Novalje 
9. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u 2014. godini 
10. Prijedlog Odluke  utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Grada Novalje  za 2014. godinu  
 

11. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju i imenovanju Socijalnog 
vijeća Grada Novalje  

12. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta mladih Grada Novalje 
13. Prijedlog Odluke o kratkoročnom oročavanju raspoloživih kunskih sredstava 

proračuna Grada Novalje u 2014. godini  
14. Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje za razdoblje od 01. siječnja do        31. 

ožujka 2014.g. 
15. Razmatranje zahtjeva za postavljanje kioska na javnoj površini  

 
AD.1. Godišnji financijski izvještaj Trgovačkog društva Komunalije d.o.o. Novalja  

 Predsjednik Boris Šuljić iznio je prijedlog za prvu točku dnevnog reda  koju predlaže 
društvo Komunalije , a o kojoj Gradsko vijeće može raspravljati ali se ne glasuje  već prima 
na znanje. 
Uvodno obrazloženje iznio je direktor Nenad Peranić i dao kratak osvrt na  stanje oko 
preuzimanja i preslagivanja tvrtke Komunalija i Arburoža nakon potpia ugovora o 
preuzimanju tako da je dio djelatnosti prešao u drugu tvrtku Arburoža gdje se na kraju uspjelo 
postići pozitivan rezultat. 
Financijske izvještaje obrazložila je šefica računovodstva Vesna Teklić i upoznalavijećnike sa 
stavkama prihoda i rashoda poduzeća Komunalije d.o.o. Novalja. 
U raspravi vijećnik Ljubomir Kurilić  konstatirao je da se prihodi u odnosu na rashode 
progresivno smanjeni što dovodi do stagniranja firme i  postavio je pitanje zašto nije 
proporcionalno smanjeni prihodi i rashodi? 
Direktor Nenad Peranić obrazložio je da se investicije koje je tvrtka vodila u prošloj godini 
bile su isključivo vezane za vodovod i odvodnju zbog toga je udio troškova vode i odvodnje 
veći u odnosu na udio troškova čistoće u završnom računu. 
 
Predsjednik Boris Šuljić izrazio je zabrinutost  radi činjenice  da je udio cijene rada i jedne i 
druge tvrtke preveliki u ukupnim troškovima ali i izrazio uvjerenje da će nova uprava  bitno 
razmotriti sve te stavke i suočiti se ozbiljno sa anomalijamakoje se pojavljuju i na vrijeme 
prevenirati. 
Vijećnik Zoran Vidas postavio je pitanje naplativsti potraživanja, a predjednik Boris Šuljić 
postavio je također pitanje da li je tvrtka spremna  do 2017.godine preuzeti upravljanje 
parkingom na Zrću na što je direktor Nenad Peranić odgovorio da za ovu 2014. godinu nisu 
spremni, a iduće   2015. godine će biti. 
 



6 
 

AD.2. Godišnji financijski izvještaj trgovačkog društva Arburoža d.o.o. Novalja  

 

Uvodno obrazloženje iznio je direktor Nenad Peranić  i upoznao vijećnike sa stanjem u 
društvu gdje je došlo  14 novih djelatnika  nakon preuzimanja. Također je izvjestio o 
aktvnostima koje se vode oko ustroja tvrtke gdje se ove godine vrše ispitivanja prihoda i 
vjeruje da će se oni značajno povećati. 
Obrazloženje financijskih izvještaja dala je šefica računovodstva Marina Peranić. 
 
U raspravi dogradonačelnik Neven Škunca posebno je istaknuo niske prihode dizalice za 
čamce od 40.000,00 kuna  i dao prijedlog da se dizalica da u koncesiju jer ovakva ne 
zadovoljava potrebe luke Novalja, a vijećnik Dražen peranić odgovorio je da Arburoža 
nemože dati dizalicu u koncesiju već Lučka uprava. 
Vijećnik Ivan Šuljić upitao je koji su tehnički uvjeti za preuzimanje parkinga na Zrću itko će 
snositi eventualne troškove prekida ugovora koji traje do 2017. Godine, a gradonačelnik Ante 
Dabo odgovorio je da zemljište nakojem je parking nije gradsko već državno i ako ga država 
preuzme preuzet će ga sebi, a ugovor koji je sklopljen sa gosp. Klancem je pravno neodrživ. 
Vijećnik Emilio Dabo postavio je pitanje da li Arburoža ima namjeru otvoriti rasadnik na što 
je direktor Nenad Peranić odgovorio da nije u planu za sada. 
 
Predsjednica Savjeta mladih je postavila  je pitanje u vezi parkinga ispred Gaudina, a direktor 
je odgovorio da radi stanja tog parkirališta predloženo da cijena  bude za dvije kune manja od 
ostalih. 
Presjednik Boris Šuljić podsjetio je na nedavno donesene odluke Gradskog vijeća i  odredbu 
koja se odnosi na boravak domaćeg stanovništva na parkingu, a direktor je konstatirao da se 
takav model ne može primijeniti na automate za naplatu parkinga ali će se tražiti način na koji 
će se domaćim ljudima omogućiti jefitiniji parking. 
 
AD.3. Prijedlog Odluke o izradi UPU Luke Novalja  

 

Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica odsjeka za prostorno uređenje Gordana Vuković i 
upoznala vijećnike sa odredbama Zakona prema kojem se  pokreće donošenje  odluke o izradi 
UPU luke Novalja te predložila da se u članku 7. prijedloga doda stavak 2. „Odabir stručnog 
izrađivača Plana provest će se na temelju Zakona o javnoj nabavi.“ 
 
U raspravi vijećnik Ivica Supić istaknuo je odredbe članka 74. stavak 5. Prostornog plana  
koji je bio sporan i utvrđuje visinu građevina, a gradonačelnik je razjasnio da je vijećnik 
Supić citirao odredbe članka 74. starog  PPU –a koji definira visinu objekata i  koji je upravo 
u postupku izmjene.  
Predsjednik Boris Šuljić konstatirao je da je izmjena članka 74.  i 75. u proceduri, a UPU se u 
velikoj mjeri oslanja na Plan višeg reda  i ako se na vrijeme ne donese mogli bi upasti u 
proceduralne poteškoće i predložio Gordani Vuković da pročita novu verziju članka 74. i  75.  
 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da se PPU i UPU mogu paralelno raditi,  a osim toga 
istaknuo prezentaciju Master plana luke Novalja koja će upotpunosti definirati sadržaje u luci 
Novalja. 
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Vijećnik Ivan Šuljić i vijećnik Emilio Dabo podržali su prijedlog uz napomenu da treba 
ograničiti izgrađenost prostora, a vijećnik Ivica Supić predložio je da se u članku  3. stavak 1. 
doda  umjesto UPU-a  „uređenje  luke novalja“ sa čime su se svi vijećnici složili pa je 
prijedlog stavljen na glasovanje sa ovom izmjenom i  dopunom  kao i dopunom stavka 2. u 
članku 7. Odluke. 
Nakon rasprave predsjednik Boris Šuljić dao je prijelog na glasovanje kojem je pristupilo     
12 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 10 (deset) glasova za i 2 (dva) suzdržana donijelo  
 
 

O D L U K U 
O IZRADI UPU LUKE NOVALJA  

 
 
AD.4. Prijedlog Odluke o skidanju  statusa javnog dobra na k.č.  11325/2 k.o. Novalja Nova 

U uvodnom obrazloženju pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer  upoznala je 
vijećnike sa prijedlogom za skidanje statusa javnog dobra na čestici  koja se nalazi u naselju 
Gajac, a u naravi je  privatno  dvorište. Prijavnim listom dvorište je odvojeno u posebnu 
nekretninu, za koju skidamo status javnog dobra. Na taj način nekretnian će postati vlasništvo 
Grada Novalje, a podredno  privatkne osobe koja je vlasnik dvorišta.  
 

Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem,  sa 12 
(dvanaest)  glasova za donijelo  

 
O D L U K U  

O UKIDANJU STATUSA JAVNOG DOBRA 
 
 

AD.5. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o visini koeficijenata za obračun plaće 

službenicima i namještenicima 

 

Uvodno obrazloženje iznijela je  pročelnica Ivana Kurilić i iznijela  prijedlog za 
izmjenu i dopunu  Pravilnika o unutarnjem redu  kojim se usklađuju  koeficijenti  radnim 
mjestima sa srednjom stručnom spremom,  a također i ovim Prvilnikom predviđa se novo 
radno mjesto – fotograf za koji će se raspisati natječaj. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 11 vijećnika. Glasovanjem, sa 6 (šest) glasova za, 4 (četiri) glasa 
suzdržana i 1 (jednim) glasom prostiv Gradko vijeće donijelo je  
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI  
ODLUKE O VISINI KOEFICIJENATA ZA OBRAČUN PLAĆE  

SLUŽBENICIMA I NAMJEŠTENICIMA 
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Ad.6. Prijedlog Odluke o sklapanju Povelje o prijateljstvu i suradnji Grada Novalje 

(Republika Hrvatska) i Općine Bairisch Kooldorf (Austrija)  

 
Predsjednik Boris Šuljić pozvao je predsjednika Odbora za međunarodnu i međugradsku  
suradnju da ispred Odbora iznese stav o ovom prijedlogu pa je Zoran Vidas ispred Odbora za 
međunarodnu i međugradsku suradnju  iznio stav kojim Odbor podržava ovakvav prijedlog i 
potpisivanje povelje o suradnji , a to predlaže i vijećnicima.  
Vijećnik Aleksij Škunca podržao je ovakve aktivnosti ali i stavio primjedbu na nedostatak 
informacija koje su stigle u materijalu uz prijedlog. 
Vijećnik Ivan Šuljić ispred SDP-a također je podržao prijelog za sutradnju sa gradom 
Bairisch Koldorf. 
 
Predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog  na glasovanje  kojem je pristupilo  12 vijećnika pa 
je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 (dvanaest)  glasova za donijelo  
 

ODLUKU O SKLAPANJU POVELJE O PRIJATELJSTVU I SURADNJI  
GRADA NOVALJE (REPUBLIKA HRVATSKA) I OPĆINA 

 BAIRISCH KOLDORF (AUSTRIJA)   
 
 
Ad.7. Prijedlog Plana davanja koncesija na području Grada Novalje   

 Uvodno obrazloženje  po prijedlogu Plana davanja koncesija iznijela je pročelnica 
Margareta Škunca Čepulo  i upoznala vijećnike sa prijedlogom  kojim se na temelju Zakona o 
koncesijama i Zakona o komunalnom gospodarstvu   dodjeljuju koncesije u 2014.g. 
Ovim Planom predviđa se koncesija  za komunalnu djelatnost  - prijevoz putnika. 
 
Budući da je u prijedlogu došlo do pogreške u iznosu, predloženo je da se ova točka odgodi i 
da pročelnica Maragreta Škunca Čepulo sa službom koja je pripremala prijedlog Plana iznese 
novi prijedlog. 
 
Novi prijedlog Plana davanja koncesija razmatran je nakon 15. točke dnevnog reda. 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo iznijela je prijedlog  za  davanje koncesije za 
komunalnu djelatnost  prijevoz putnika  koja bi se po odluci Grada dodjelila na 5 godina uz 
mjesečnu naknadu od 13.750,00 kuna , a procjenjena godišnja naknada iznosila bi 165.000,00 
kuna 
Predsjednik Boris Šulkjić primjetio je da se Grad nije dovoljno kvalitetno potrudio razraditi 
što je to komunalno a što komercijalno, gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da se ovo 
odnosi na nekomercijalno, a ono što je komercijalno je ono što se odnosi na Zrće za što je 
odluka već donijeta i u to se ne može dirati. 
Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 
12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za i 3 (tri) suzdržana 
donijelo  
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PLAN 
davanja koncesije na području grada Novalje za 2014. Godinu 

 
 

 
Donosi se Plan davanja koncesija na području grada Novalje za 2014.godnu (u daljnjem 
tekstu: Plan) 
 

 
Grad Novalja planira u 2014. Godini dati slijedeću koncesiju: 

1. Za komunalnu djelatnost - PRIJEVOZ PUTNIKA u javnom linijskom gradskom 
prijevozu (međumjesni) 

• Planirani broj koncesije: 1 
• Rok davanja koncesije: 5 godina  
• Planirani prihodi po koncesiji: 13.750,00 kn godišnje 
• Pravna osnova za davanje koncesije: članak 11. Zakona o komunalnom gospodarstvu 

(pročišćeni tekst zakona NN 36/95, 70/97, 128/99, 57/00, 129/00, 59/01, 26/03, 82/04, 
110/04, 178/04, 38/09, 79/09, 153/09, 49/11, 84/11, 90/11, 144/12, 94/13, 153/13), 
Članak 3. Zakona o koncesijama ( NN br. 143/12) i Odluci o komunalnim 
djelatnostima na području Grada Novalje („Županijski glasnik“ Ličko senjske 
županije br. 19/2012“),   

• Procijenjena godišnja naknada za koncesiju: 165.000,00 kn 
 

 
Ad.8. Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija  na području Grada 

Novalje 

Pročelnica Margareta Škunca Čepulo iznijela je obrazloženje i za Srednjoročni plan davanja 
koncesija odnosno trogodišnji kojega je Grad obavezan donijeti, a u ovom slučaju iste su 
odredbe kao i u godišnjem planu jer Grad ne planira da+odjeljivanje drugih koncesija. 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je  predsjednik Boris Šuljić dao  prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet) 
glasova za i 3 (tri) suzdržana donijelo  
 

 

SREDNJOROČNI (TROGODIŠNJI) PLAN 

DAVANJA KONCESIJA NA PODRUČJU GRADA NOVALJE  

ZA RAZDOBLJE OD 2014. DO 2016. GODINE 

 
 

Ad.9. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u 2014. Godini 

Uvodno obrazloženje iznio je Ivica Dabo – stručni suradnik za komunalnu infrastrukturu i 
upoznao vijećnike sa stavkamakoje se mijenjaju, a odnose se uglavnom na rapored sredstava 
od naknade za razvoj koju ubire društvo Komunalije, a nemogu se  trošiti bez odluke Grada.  
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Vijećnik Aleksij Škunca i vijećnik Dražen Peranićpostavili su pitanja da li je potrebno 
izmjene ovih stavki uskladiti sa  izmjenom  i dopunom  proračuna, a Ivica Dabo je obrazložio 
da se ove stavke ne pojavljuju u proračunu već se nalaze na posebnom računu Komunalija.  
 
Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlogna glasovanje kojem je pristupilo  
12 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim 
donijelo  
 

I. IZMJNE I DOPUNE PROGRAMA  
GRAĐENJA OBJEKATA I UREĐAJA  KOMUNALNE  

INFRASTRUKTURE  U 2014. GODINI 
 

 

AD.10. Prijedlog Odluke  utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Grada Novalje  za 2014. godinu  

 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
odedbama odluke kojom se raspoređuju sredStva ubrana od boravišne pristojbe. 
Vijećnik Dražen Peranić   predložio je da se u obrazloženje unese i TZ Stara Novalja,a 
vijećnik Ivan Šuljić upitao je u koju namjenu se troše sredstva za turističke manifestacije. 
Gradonačelnik Ante Dabo  odgovorio  je da se to odnosi na sve manifestacije  CZK, MIK, 
promidžbene manifestacije Grada itd. 
Vijećnik Emilio Dabo izjavio je da nije spreman podržati ovaj prijedlog  jer ne sudjeluje u 
trošenju ovih sredstava. 
Nakon rasprave predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) 
suzdržanim donijelo  
 

ODLUKU O UTROŠKU DIJELA BORAVIŠNE PRISTOJBE  
NAMIJENJENE  POBOLJŠANJU UVJETA BORAVKA TURISTA  

NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU  
 

 

 
Ad.11. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju i imenovanju Socijalnog 

vijeća Grada Novalje  

Ispred KomsijIe za izbor i imenovanja predsjednik Jurica Palčić iznio je prijedlog za novog 
člana Socijalnog vijeća budući da je Zorica Tamarut dala zahtjev za razrješenje. 
Komisija za izbor i imenovanja predlaže da član Socijalnog vijeća bude Franko Škunca. – 
član udruge slijepih i slabovidnih. 
 
Budući da po ovom prijedlogu nije bilo rasprave,  predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na 
glasovanje pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za donijelo  
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ODLUKU  

o izmjeni i dopuni  
Odluke o osnivanju i imenovanju 
  Socijalnog vijeća Grada Novalje 

 
 
 

U članku 3. Odluke o osnivanju i imenovanju Socijalnog vijeća Grada Novalje  
(„Županijski glasnik“ broj 19/13)  u stavku 1. točka 6. mijenja se i glasi: 

 
 

6. FRANKO  ŠKUNCA 
 
 
AD. 12. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta mladih Grada Novalje 

 
Ispred Komisije za izbori imenovanja predsjednik Jurica Palčić iznio je prijedlog da član 
Savjeta mladih bude Ivan Zubović koji bi zamijenio u Savjetu Josipa Kustića koji je iz 
osobnih razloga podnio zahtjev za razrješenje 
 
Predsjednica Savjeta mladih apelirala je da se  članovima ili kandidatima za Savjet mladih 
upozori na odgovornost koju prihvaćaju prilikom preuzimanja dužnosti. 
Predsjednik Boris Šuljić postavio je pitanje tko predlaže člana Savjeta mladih  pa je 
obrazloženo da člana predlaže Udruga Veli škoj ispred koje je bio kandidiran i Josip Kustić 
koji je dao ostavku. 
 Predsjednik Boris Šuljić pozvao je vijećnike da glasovanjem prihvate ovaj prijedlog. 
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika pa je glasovanjem, sa 11 (jedanest) glasova za i  1 
(jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo  
 
 

R J E Š E N J E  
o razrješenju i imenovanju člana Savjeta mladih  

Grada Novalje  
 
 

 
 JOSIP KUSTIĆ  razrješuje se dužnosti člana Savjeta mladih Grada Novalje, na osobni 
zahtjev. 
 

 
 Za člana Savjeta mladih Grada Novalje imenuje se  IVAN ZUBOVIĆ.  
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AD.13. Prijedlog Odluke o kratkoročnom oročavanju raspoloživih kunskih sredstava       

proračuna Grada Novalje u 2014. godini  

Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa prijedlogom 
odluke prema kojoj bi Grad oročio sredstva na vrijeme od nekoliko mjeseci za što bi dobio 
kamate. Do sada je Grad  jedanput proveo takav postupak i dobio oko 30.000,00 kuna na 
kamatama. 
U raspravi, predsjednik Boris Šuljić  upitao je  da li je Grad dovoljno angažiran u pripremi 
turističke sezone jer neka mjesta teško dolaze do novaca za pripremu sezone pa da li je 
pametno oročavati sredstva koja nam trebaju za tu namjenu. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je postupak koji je otvoren a odnosi se na izvlažrenje 
zemljišta za deponij, a prema Zakonu o izvlaštenju u momentu tog postupka novac za tu 
namjenu mora biti na računu. Grad je prodao ljekarnu i to su strogo namjenska sredstva . 
Vijećnik Ivan Šuljić i vijećnik Emilio Dabo podržali su rspravu predsjednika Borisa Šuljića, a 
vijećnik LJubomir Kurilić  upitao je po kojem se kriteriju odabire banka za oročavanje ovih 
sredstava. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da za ovo mora biti otvoren natječaj  u kojem je jedan 
od kriterija bonitet banke, a za svaku banku HNB mora dati potvrdu o stabilnosti poslovanja. 
Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 
12 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za i 3 (tri) suzdržana  
donijelo  
 

ODLUKU O KRATKOROČNOM OROČAVANJU RASPOLOŽIVIH KUNSKIH 
SREDSTAVA PRORAČUNA GRADA NOVALJE U 2014. GODINI 

 
AD.14. Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje za razdoblje od 01. siječnja do        

31. ožujka 2014.g. 

 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
izvješćem koje Gradskom vijeću podnosi gradonačelnik  temeljem Zakona o proračunu a 
odnosi se na davanje suglasnosti za dugoročno i kratkoročno zaduživanje. U razdoblju od 
01.01. do 31.03.  nije bilo izdavanja suglasnosti za dugoročno zaduživanje,a trgovačkom 
društvu Arburoža dana je suglasnost na kratkoročni kunski kredit u iznosu od 700.000,00 
kuna.  
Budući da po ovom izvješću nije bilo rasprave, presjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 12 (dvanaest)  glasova  za 
usvojilo  
 

IZVJEŠĆE O DANIM SUGLASNOSTIMA  
ZA ZADUŽIVANJE U RAZDOBLJU OD 01. SIJEČNJA DO 31. OŽUJKA 2014. 

GODINE 
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AD.15. Razmatranje zahtjeva za postavljanje kioska na javnoj površini  

U uvodnom obrazloženju pročelnica Maragreta Škunca Čepulo upoznala je vijećnike sa 
zahtjevom  tvrtke Borovo kojim traže da Grad Novalja dozvoli postavljanje kioska na javnu 
površinu u Novalji. 
Gradonačelnik Ante Dabo  s obzirom na nedavno donijetu odluku o javnim površinama i stav 
Grada da se ne dozvoli postavljanje nijednog pokretnog objekta u Novalji, predložio je da se 
zahtjev odbije. 
 
Predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika pa je 
Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova protiv  donijelo slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
  

Gradsko vijeće  Grada Novalje ne  prihvaća  prijedlog tvrtke Borovo d.d. Borovo za 
postavljanje prodajnog paviljona u Novalji za prodaju brandova tvrtke Borovo. 

Sukladno Odluci  o zakupu javnih površina proveden je javni natječaj te su  zauzete  
sve predviđene pozicije za postavljanje kioska i štandova na području Grada Novalje. 

 
 

 
 Sjednica je završena u 13,10 sati 
 
 
   
Referent za poslove gradonačelnika       Predsjednik  
            i Gradskog vijeća      Gradskog vijeća  
 
 
             Lucie Zubović       Boris Šuljić  


